
 

Referat 

 

Bestyrelsesmøde – lørdag d. 18-07-20 klokken 10.00 i klubhuset 
 

Tilstede:  Afbud:  

Punkt Noter 
1. Siden sidst 

 
Siden sidste bestyrelsesmøde er der skrevet 8 
lejekontrakter 
 
Vi har sagt farvel til Jensy i bestyrelsen, da de 
har solgt. Vi har ingen suppleanter 
 
Vi har afholdt sommerfest   

 

2. Økonomi Vi mangler at modtage haveleje for 10 haver 
 
 

3. Generalforsamling  
 

Vi har huset fra klokken 16.00 
 
32 har tilmeldt sig  
 
Birthe har styr på kaffe og kage 

4. Havesyn Havesyn i med skelsyn d. 21-07 klokken 10.00 
 
Havesynet d. 02.08 flyttes til den 15.08 
 
Havesynes den 23.08 aflyses  
 
Vi forenkler processen i forbindelse med 
havesynssedlerne.    
 
Når den nye bestyrelse konstituere sig 
udvælges en havesynsansvarlig. 

5. Evaluering sommerfest  Vi valgte at leje telt pga. vejrudsigten – udgift 
på 3700. Det synes vi var godt givet ud.  
 



 

Referat 

Flere aktiviteter/indslag ville være en god ide.  
 
Tidspunktet kunne med fordel ændres til aften  
 
Nogen synes petanquespillet tager for lang tid.  
 
Maden var fin, mængden passede godt. Prisen 
er god.  
 
Ærgerligt at der forsvandt penge. Næste år må 
der findes en anden løsning.  
 
Næste år planlægges flere aktiviteter, og vi går i 
gang med at planlægge i bedre tid.  
 
 

6. Eventuelt  
 

Mads arbejder med at finde en løsning med 
internet og computer – således der kan printes 
  

 


